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                    This article argues that urban studies have not reached a status of clearly defined discipline in France due to the epistemological conflicts that shape the social sciences dedicated to the urban phenomena. Based on the example of a research protocol dealing with the implementation of French programs of urban renewal and after an examination of the literature at the foundation of French urban studies, the article suggests to improve the dialogue between the different works of this research stream following a logic of interdisciplinarity that could be favorable to the structuration of a specific discipline.
                

                            
                    Cet article soutient que les études urbaines n’ont pas atteint un statut de discipline clairement définie en France en raison des conflits épistémologiques qui traversent le champ des sciences sociales de l’urbain. A partir de l’exemple d’un protocole d’enquête relatif à la mise en œuvre des programmes français de rénovation urbaine et suite à un examen de quelques-uns des travaux et perspectives ayant fondé les études urbaines en France, l’article propose de mettre davantage en dialogue les travaux de ce champ de recherche dans une logique d’interdisciplinarité favorable à la structuration d’une discipline spécifique.
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